

九龍土瓜灣土瓜灣道82-84號

環凱廣場7樓15-16室

DW 2378

Room 15-16, 7/F, Brill Plaza,

No.82-84 To Kwa Wan Road, Kowloon

查詢熱線 Tel : (852) 2683 5777 傳真 Fax : (852) 2635 6839

電郵 E-mail : order@chunwobus.com

grace.so@chunwobus.com

DZ 9919

網址 Website : www.chunwobus.com



# 俊和巴士服務有限公司

CHUN WO BUS SERVICES LIMITED

(Member of Asia Allied Infrastructure Holdings Limited)



俊和巴士服務有限公司(「俊和巴士」)於2018年成立,屬於亞洲聯 合基建控股有限公司(「亞洲聯合基建」,股份代號00711.HK)旗下之 子公司。

俊和巴士之業務原由日豐客運有限公司(「日豐」)及盈偉實業有限 公司(「盈偉」)營運。此兩家公司具有超過20年營運旅遊巴士的經 驗,並於2018年與亞洲聯合基建共同成立俊和巴士。因此,俊和巴士 不僅是一家年青有幹勁的公司,其管理團隊亦擁有豐富的業內經驗。

俊和巴士的宗旨為致力向大眾提供安全、舒適和可靠的非專營巴士服 務。每名司機均擁有多年駕駛旅遊巴士的經驗。憑著豐富經驗及誠懇 有禮的服務態度,以安全、體貼、守時及價錢實惠等為原則,提供優 質服務予各方客戶。

俊和巴士以經營本地路線為主,共擁有接近100輛非專營巴士,提供多 項非專營巴士租賃服務,當中包括學童巴士、居民巴士、穿梭巴士、 場地接駁客運服務及婚禮接送等服務。

Chun Wo Bus Services Limited ("Chun Wo Bus") was established in 2018 and is a subsidiary of Asia Allied Infrastructure Holdings Limited ("Asia Allied Infrastructure", stock code 00711.HK).

The business of Chun Wo Bus was formerly operated by Yat Fung Motor Bus Co., Ltd. ("Yat Fung") and Gainway Industries Limited. ("Gainway"), which were non-franchised bus operators with more than 20 years of experience. In 2018, Asia Allied Infrastructure, Yat Fung and Gainway jointly established Chun Wo Bus. Therefore, Chun Wo Bus is a young and energetic company, yet with an experienced management team.

Chun Wo Bus's mission is to provide safe, comfortable and reliable non-franchised buses services to the public. Every driver has many years of experience in driving a coach. With expertise and sincerity, Chun Wo Bus provides quality service to all customers based on the principles of safety, considerateness, punctuality, and competitive pricing.

Chun Wo Bus is mainly engaged in the operation of local bus routes. It has a fleet of nearly 100 buses and offers a variety of non-franchised bus rental services, including school bus, residents' bus, shuttle bus, venue shuttle service and wedding transfers, etc.



## 居民巴士服務 RESIDENTS' BUS SERVICE

俊和巴士為多個私人屋苑和屋邨居民提供舒適、準時及可靠的居民巴士服務;並因應各屋苑居民所需,在繁忙時間增加班次。客戶包括嘉湖山莊美湖居、Oasis Kai Tak等。

we offer comfortable, punctual and reliable residents' bus services to many private housing estates and estate residents. To meet the needs of residents of various estates, Chun Wo Bus can provide tailor-made residents' bus service schemes and increase the frequency of bus services during peak hours as required. Our Clients include Kingswood Villas (Maywood Court), Oasis Kai Tak, etc.



#### 學童巴士服務 SCHOOL BUS SERVICE

俊和巴士為香港多間中學、小學及幼稚園提供本地及跨境學童校巴接 送服務。另外,為配合學校於不同地區(包括偏遠地區)所舉辦的課 外活動及暑期活動,俊和巴士亦提供相關接載服務,客戶包括聖公會 仁立小學、保良局蕭漢森小學及保良局莊啟程小學等。

Chun Wo Bus provides school bus services to local and cross-boundary students, including kindergartens, primary schools and secondary

schools. In addition, Chun Wo Bus also provides pick-up services to cater for needs generated by extracurricular activities and summer activities of schools in different regions (including remote areas). Our clients include S.K.H. Yan Laap Primary School, P.L.K. Siu Hon Sum Primary School, PLK Chong Kee Ting Primary School, etc.





#### 穿梭巴士服務 SHUTTLE BUS SERVICE

俊和巴士亦為不同團體和機構舉辦之活動提供有效率的穿梭巴士服務,以協助活動順利進行。服務包括宴會、慶祝活動、商場接駁及員工往返之穿梭巴士服務。客戶包括香港國際貨櫃碼頭(四號貨櫃碼頭)、利嘉閣等。

We provide efficient pick-up services for events organized by different

groups and institutions to assist in the smooth running of the event. Our services include banquets, celebrations, shopping malls transports and shuttle bus services for employees. Our clients include Terminal 4 of Hongkong International Terminals, Ricacorp and etc.



## 場地接送服務 VENUE TRANSFER SERVICE

- ▶ 24小時機場接送
- ▶ 團體參觀 / 考察場地接送
- ▶ 機構活動場地接送
- ▶ 各區酒店 / 機場來往接送
- ▶ 學校活動或比賽場地接送
- ▶ 24-hour airport transfer
- ► Group visit / site inspection transfer
- ► Institutional event venue transfer
- ► Hotel / airport transfer in various districts
- ► Transfer for school activities or competition venues

#### 租賃服務 RENTAL SERVICE

俊和巴士提供的多元化租車服務,分別以時租、日租、月租及合約形式包車。服務包括:

The diversified car rental services provided by the Company are chartered in time charter, daily charter, monthly charter and contract form. Services include:

- ▶旅遊觀光
- ▶ 戶外活動
- ▶ 花車服務
- ▶ 酒店服務
- ▶ 電影拍攝

- Tourism
- Outdoor activities
- ► Float service
- ▶ Hotel service
- ▶ Film shooting



# NON-FRANCHISED BUS SERVICES IN HONG KONG

# 未來發展計劃 PLANNING AND FUTURE DEVELOPMENT

▶ 積極拓展本地市場,並同時申請更多乘客服務牌照(PSL),包括中港跨境巴士牌照,以抓緊跨境市場機遇。

Expand the local market and explore the cross-boundary market through applying more Passenger Service Licence (PSL), including the license of the cross-boundary bus between China and Hong Kong, so as to grasp the opportunities arising from the two places.

▶ 俊和巴士目標將巴士數目增至150輛,以滿足不斷增長的市場需求。 Chun Wo Bus aims to increase the number of buses to 150 to agree with the growing market demand.





## 俊和巴士服務有限公司 – 主要客戶 CHUN WO BUS SERVICE LIMITED -MAJOR CLIENT



## 和黃物流中心管理有限公司 Hutchison Logistics Centre Management Limited

- ▶ 提供穿梭巴士服務予員工上下班。
- ▶ 路線由九龍不同地點上車後前往葵涌貨櫃碼頭。
- ▶ Provision of Shuttle bus service for employees.
- ▶ Routes with various pick-up points in Kowloon to Kwai Chung Container Terminals.



## 港基物業管理有限公司 Citibase Property Management Limited

- ▶ 在元朗、天水園、嘉湖山莊美湖居提供居民接載服務。
- ▶ Provision of shuttle bus service to residents in Kingswood Villas (Maywood Court), Tin Shui Wai and Yuen Long.





## 東華三院 Tung Wah Group of Hospitals

- ▶ 提供接載服務予有關慈善單位。
- ▶ Provision of shuttle bus services to different charitable organisations.

## 香港政府衛生署控煙酒辦公室 Tobacco and Alcohol Control Office of the Department of Health, HKSAR

- ▶ 提供接載服務予衛生署控煙辦職員,每天到新界港九各地 巡查。
- Provision of shuttle bus service to TACO staff for daily patrol in different areas.



## 會德豐有限公司 Wheelock and Company Limited

- ▶ 提供居民接載服務。
- Provision of shuttle bus service to residents.

